
Rada Gminy Dobrzyniewo Duże 
Komisja Finansów i Infrastruktury 

Protokół nr 47/23 
47 Posiedzenie w dniu 26 stycznia 2023 r.   

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 11.20 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 
Obecni: 
1. Beata Dybacka 
2. Janina Kozakiewicz 
3. Wojciech Lenczewski 
4. Ireneusz Lewkowski 
5. Katarzyna Pogorzelska 
6. Daniel Tofiło 
7. Grażyna Woźniewska 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto: 
Wójt Gminy – Wojciech Cybulski 
Skarbnik Gminy – Monika Elżbieta Krawczeniuk  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – Michał Gabrel 
 
Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
Posiedzenie otworzyła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Pogorzelska.  
Stwierdziła, że na 7 członków komisji w posiedzeniu uczestniczy 7 radnych. 
 
Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
 
Przewodnicząca posiedzenia zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Komisji Finansów 
 i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże. Zapytała, czy są inne propozycje zmian.  
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia wniosku o wprowadzenie do porządku posiedzenia punku-zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku posiedzenia.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Ad. pkt 3. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady LV Sesji Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże. 
Na wstępie P. Michał Gabrel – kierownik ref. gospodarki komunalnej zwrócił się do członków 
komisji o przeanalizowanie i zaopiniowanie kwestii zakupu nowego ciągnika z przyczepą  
na potrzeby Gminy. 
Członkowie Komisji rozważyli następujące zagadnienia, które mogą wyniknąć w przypadku zakupu 
sprzętu: 
- zwiększenie deficytu i kosztu obsługi długu, 
- korzyści związane z poprawą infrastruktury, 
- nieprzewidziane wydatkowanie środków i ich wpływ na pozostałe zaplanowane    inwestycje, 



Wójta Gminy stwierdził, że na chwilę obecną nie może wypowiedzieć zdania na temat zasadności 
zakupu sprzętu Jego zdaniem wstępnie należy opracować kosztorys prac, które wykonane byłyby 
w wykorzystaniem posiadanego zaplecza i porównać je z kosztami zakupu ciągnika z przyczepą. 
Radny Daniel Tofiło powiedział, że do końca marca br. należy wstrzymać się z podjęciem decyzji w 
powyższej sprawie. 
 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2033, 
b) zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże na rok 2023, 
Skarbnik Gminy na podstawie objaśnień do projektów uchwał wypowiedziała się na temat 
proponowanych zmian. Uprzedziła, że na sesji zostanie zgłoszona autopoprawka  
do projektów uchwał. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektów uchwał. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie  
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2033 .  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Beata Dybacka, Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna 
Pogorzelska, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Posiedzenia Komisji, 
Zespołów i innych organów kolegialnych Rady Gminy- Komisja Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy” Nr sprawy: Or.0012.2.1.2023. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrzyniewo Duże  
na rok 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Beata Dybacka, Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna 
Pogorzelska, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Posiedzenia Komisji, 
Zespołów i innych organów kolegialnych Rady Gminy- Komisja Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy” Nr sprawy: Or.0012.2.1.2023. 
 
c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o partnerstwie na rzecz przygotowania i realizacji 
projektu pn."Poprawa jakości powietrza w BOF poprzez wykorzystanie odnawialnych źródeł 
energii w budynkach użyteczności publicznej, 
Wójt Gminy wyjaśnił, że zawarcie porozumienia daje możliwość ubiegania się o środki  
na montaż instalacji fotowoltaicznych. Planowane obiekty: szkołą w Nowym Aleksandrowie, szkoła 
w Dobrzyniewie Dużym, hala sportowa w Fastach, przepompownia w Fastach. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  
o partnerstwie na rzecz przygotowania i realizacji projektu pn."Poprawa jakości powietrza w BOF 
poprzez wykorzystanie odnawialnych źródeł energii w budynkach użyteczności publicznej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) Beata Dybacka, Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna 
Pogorzelska, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 
komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Posiedzenia Komisji, 
Zespołów i innych organów kolegialnych Rady Gminy- Komisja Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy” Nr sprawy: Or.0012.2.1.2023. 
 
d) przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego "Dolina Rzeki Supraśl", 
Wójt Gminy wyjaśnił, że członkostwo w związku daje możliwość pozyskania środków finansowych 
na inwestycje drogowe. Są to środki pochodzące z Polskiego Ładu. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo-Gminnego 
"Dolina Rzeki Supraśl"..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Beata Dybacka, Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna 
Pogorzelska, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 
składu komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Posiedzenia Komisji, 
Zespołów i innych organów kolegialnych Rady Gminy- Komisja Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy” Nr sprawy: Or.0012.2.1.2023. 
 
e) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej 
przez osoby objęte programem "Posiłek w szkole i w domu: na lata 2019-2023, 
P. Anna Polińska – pracownica Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrzyniewie Dużym 
wyjaśniła, że podjęcie nowej uchwały podyktowane jest przepisami prawnymi.  Kryterium 
dochodowe wzrosło ze 100% do 200%. Obecnie o w/w formę pomocy mogą ubiegać się osoby 
samotnie gospodarujące.  
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia gminnego 
programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez 
mieszkańców Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2025,  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 



ZA (7) 
Beata Dybacka, Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna 
Pogorzelska, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 
składu komisji. 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Posiedzenia Komisji, 
Zespołów i innych organów kolegialnych Rady Gminy- Komisja Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy” Nr sprawy: Or.0012.2.1.2023. 
 
f) zdalnego trybu obradowania Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo 
Duże.  
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Komisji Finansów i 
Infrastruktury Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Beata Dybacka, Janina Kozakiewicz, Wojciech Lenczewski, Ireneusz Lewkowski, Katarzyna 
Pogorzelska, Daniel Tofiło, Grażyna Woźniewska 
Tryb głosowania: zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 
składu komisji. 
 
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Finansów i Infrastruktury Rady Gminy 
Dobrzyniewo Duże.  Stanowi dokumentację włączoną do teczki aktowej „Posiedzenia Komisji, 
Zespołów i innych organów kolegialnych Rady Gminy- Komisja Finansów  
i Infrastruktury Rady Gminy” Nr sprawy: Or.0012.2.1.2023. 
 
Ad pkt 4. Opracowanie sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku. 
Członkowie komisji opracowali ostateczną wersję sprawozdania z działalności Komisji  
za rok 2022. 
 
Ad. pkt 5. Opracowanie planu pracy komisji na 2023 rok. 
Członkowie komisji opracowali ostateczną wersję planu pracy Komisji na rok 2023. 
 
Ad. pkt 6. Sprawy bieżące. 
Wójt Gminy poinformował członków komisji, że należy dokonać analizy potrzeb w zakresie 
ochrony zabytków i opieki nad zabytkami, ponieważ przewidziane są środki z budżetu państwa na 
w/w cel. 
Radny Ireneusz Lewkowski stwierdził, że należy ustalić listę inwestycji drogowych finansowanych 
z Polskiego Ładu. 
Przewodnicząca posiedzenia zapytała, czy ktoś ma pytania, informacje, wnioski. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
 

                                                                                                     
 



                                                                                                                             Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Infrastruktury 

                                                                                                                                                      Katarzyna Pogorzelska 
 

 
 
  
  
 
Przygotował(a): Mariola Grzegorczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


